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Wloclawek, 2 czerwca 2017 r.

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta wloclawek

Interoelacia

w imieniu mieszkaric6w wloclawka, zwracam siq z prosbq o przeanalizowanie moiliwojci
przebudowy chodnika znajduiqcego siq przy budynkach mieszkalnych na ul. Krqtej. osoby, kt6re
zwr6city siQ do mnie z tym probremem zwracaiq uwagq, ie stan nawierzchni zagraia bezpieczedstwu
ich uiytkownik6w.


